
Zápisnica č. 07/22 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 1. júla 2022 v Bratislave  

  

Prítomní:   

Ján Kováčik – prezident SFZ 

Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ  

 Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK 

 Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK 

 Petr Kašpar – zástupca ÚLK 

 Juraj Jánošík – viceprezident pre amatérsky futbal, predseda BFZ 

 Peter Kováč –zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ 

Stanislav Neuschl – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ 

 Tomáš Medveď – zástupca hráčov  

Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov 

Mária Berdisová - zástupca pre marketing a strategické plánovanie 
 
Ladislav Jurkemik – zástupca trénerov 
 
Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky 
 

Ospravedlnení:   Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy  

        Tibor Végh - zástupca ÚLK 

 

Prizvaní:        Peter Palenčík – generálny sekretár SFZ  

Štefan Vaľko –  kontrolór SFZ 

Jaroslav Rybánsky - poradca prezidenta pre Legislatívno-právne otázky 

Lukáš Pitek – vedúci Legislatívno-právneho oddelenia 

 

Program:  

 Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu  
 Kontrola plnenia uznesení 
 Informácia o aktuálnom stave a priebehu rokovaní o novom reprezentačnom trénerovi 

SR A 
 Schvaľovanie návrhu na zaraďovanie klubov do II. dorasteneckej ligy pre súťažný 

ročník 2022/23  



 Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku SFZ 
 Schvaľovanie návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ 
 Schvaľovanie návrhu na právno-organizačné zmeny v kluboch 
 Schvaľovanie návrhu na zmenu účelu použitia príspevku v infraštrukturálnych 

projektoch v zmysle predložených žiadostí  
 Správa o licenčnom cykle 2021/22 
  Informácia o medzirezortnom pripomienkovom konaní k zákonu č. 440/2015 o športe  

 Informácia od Kontrolóra SFZ k aktuálnym podaniam 
 Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam medzi riadnymi zasadnutiami VV SFZ 
 Zápisnica z Konferencie SFZ uskutočnená prostredníctvom hlasovania per rollam 
v dňoch 24.-29. júna 2022 
 Diskusia  

K bodu 1: Schvaľovanie návrhu programu 

Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku predložil návrh na 
rozšírenie programu o bod s názvom „Informácia o aktuálnom stave zaraďovania klubov 
do III. ligy Západ/Východ“.  
Následne dal o ňom hlasovať. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 

Všetky úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené. 
 

K bodu 3: Informácia o aktuálnom stave a priebehu rokovaní o novom reprezentačnom 
trénerovi SR A 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval, že od momentu odvolania reprezentačného 
trénera SR A p. Štefana Tarkoviča na júnovom zasadnutí VV SFZ, absolvoval na odporučenie 
bývalého kapitána reprezentácie p. Mareka Hamšíka stretnutie s talianským trénerom 
Francescom Calzonem. 



Francesco Calzona je momentálne asistentom Luciana Spallettiho, ktorý sa počas minulého leta 
stal trénerom SSC Neapol. Predtým dlhé roky pôsobil ako asistent uznávaného Maurizia 
Sarriho, a to počas jeho pôsobenia v Neapole aj v Perugii, Alessandrii, Sorente a Empoli. 
Napriek tomu, že nikdy neviedol mužstvo z pozície hlavného trénera, presvedčil najmä 
spôsobom komunikácie o tom, že vie dostať zo slovenskej reprezentácie vyššiu výkonnosť 
a väčšiu disciplínu.Rovnako tak predstavil herný systém.  
Súčasťou jeho príchodu by mali byť aj ďalší štyria talianskí profesionáli v rámci realizačného 
tímu (dvaja asistenti, videoanalytik a kondičný tréner).  
Prezident SFZ predstavil aj návrh podmienok zmluvy, pre ktorú žiadal od členov VV SFZ 
udelenie mandátu na rokovanie. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave a priebehu rokovaní o 
novom reprezentačnom trénerovi SR A.  

2) VV SFZ udeľuje mandát pre prezidenta SFZ a viceprezidenta SFZ pre štátnu 
reprezentáciu a medzinárodné vzťahy na vyrokovanie zmluvných podmienok s 
kandidátom na reprezentačného trénera SR A p. Francescom Calzonem. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 4: Informácia o aktuálnom stave zaraďovania klubov do III. ligy Západ/Východ 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo I. viceprezidentovi SFZ p. Richardovi 
Havrillovi, ktorý požiadal zaradiť tento bod do programu pred zasadnutím. 

Otvoril otázku zaraďovania klubov do III. ligy Západ/Východ dospelých. Zároveň otázku, či 
sú naplnené všetky formálne náležitosti pred zaradením do súťaže v zmysle čl. 38 Súťažného 
poriadku SFZ. V zmysle tohto článku klub, ktorý má družstvo zaradené v súťaži je povinný 
najmä:  

a)  splniť podmienky pre účasť v súťaži podľa príslušných predpisov riadiaceho zväzu, SFZ, 
UEFA a FIFA, vrátane získania príslušnej licencie pre štart v súťaži, ak je licencia jednou z 
podmienok účasti v súťaži,  
b)  mať v súťažiach zaradené počas celého súťažného ročníka mládežnícke družstvá, ktorých 
počet ustanovuje rozpis súťaže,  
c)  vyhlásiť v prihláške do súťaže, že klub je finančne zabezpečený a súťaž riadne dokončí,  
d)  uhradiť riadiacemu zväzu riadne a včas poplatky na základe mesačnej zbernej faktúry v 
súlade s podmienkami úhrady ustanovenými v rozpise súťaže,  
e)  uhradiť riadiacemu zväzu príslušnej súťaže ostatné ustanovené poplatky (napr. štartovné, 
zábezpeka),  
f)  mať v súťaži zaradených svojich rozhodcov, ak tak ustanovuje rozpis súťaže.  



 V tejto súvislosti bol spomínaný najmä klub FK Senica, ktorý podal prihlášku do III. ligy 
a doposiaľ má nevyplatené zberné faktúry za ostatné obdobie a hroziace pokuty od 
Disciplinárnej komisie SFZ. Jeho zaradenie resp. nezaradenie má vplyv na ďalšie kluby a ich 
zaraďovanie do súťaží. 

Členovia VV SFZ sa v rámci diskusie k tomuto bodu programu zhodli, že o celkovom zaradení 
alebo nezaradení klubov do III. ligy Západ/Východ budú rozhodovať spôsobom per rollam po 
dôslednom zistení skutkového a právneho stavu v kluboch, ktoré doposiaľ nesplnili formálne 
náležitosti pre zaradenie do súťaže v zmysle predpisov SFZ.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave zaraďovania klubov do 
III. ligy Západ/Východ. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh, aby rozhodnutie o zaraďovaní klubov do III. ligy 
Západ/Východ bolo uskutočnené formou hlasovania per rollam po vyjadreniach 
dotknutých subjektov o tom, či sú splnené všetky formálne náležitosti na zaradenie 
klubov do súťaží v zmysle predpisov SFZ. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

K bodu 5: Schvaľovanie návrhu na zaraďovanie klubov do II. dorasteneckej ligy pre 
súťažný ročník 2022/23  

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval o stave pokiaľ ide o obsadenie II. ligy SMD Východ a Západ 
(v zmysle reorganizácie schválenej Konferenciou SFZ na zasadnutí dňa 28.02.2020) a taktiež 
uviedol dôvody na uplatnenie zaradenia družstiev do súťaže v zmysle príslušných ustanovení 
Súťažného poriadku futbalu (ďalej len „SP“). 
 
Podľa schváleného návrhu reorganizácie II. ligy SMD Východ a Západ budú vytvorené 2 
skupiny II. ligy SMD – skupina „Východ“ a skupina „Západ“ s tým, že z územného hľadiska 
je rozdelenie danej súťaže (mapa SR s územným rozdelením prostredníctvom tzv. 
demarkačnej čiary v prílohe)  nasledovné: 

a) skupina „Východ“ pozostáva z 10 klubov z VsFZ a 6 klubov zo SsFZ, ktoré sa 
nachádzajú v rámci ObFZ Lučenec, Rimavská Sobota, Liptovský Mikuláš a Dolný 
Kubín a kluby z okresov Brezno a Detva, 

b) skupina „Západ“ pozostáva z 3 klubov z ObFZ neuvedených v bode a) patriacich 
do SsFZ, 10 klubov zo ZsFZ a 3 kluby z BFZ. 

 
S poukazom na vyššie uvedené a na základe výsledkov ukončených súťaží II. ligy SMD a III. 
líg riadených RFZ je zrejmé, že zloženie skupiny „Západ“ sleduje postup podľa ustanovení čl. 
14 a čl. 15 SP, pričom obsadenie danej skupiny súťaže (celkovo 16 účastníkov) plne rešpektuje 
filozofiu návrhu reorganizácie schváleného Konferenciou SFZ -  t.j. 3 kluby z BFZ, 10 klubov 
zo ZsFZ a 3 kluby zo ZsFZ (kluby patriace pod ObFZ podľa bodu b) vyššie. 
Z predchádzajúceho súťažného ročníka 2021/2022 zostáva v súťaži 10 najvyššie umiestnených 



družstiev rešpektujúc územné rozdelenie, ktoré z I. LSD - U19 dopĺňa zostupujúci FC Nitra, 
postupujúci FC Žolík Malacky (z III. ligy BFZ), FC Baník Prievidza (z III. ligy ZsFZ), MFK 
Bytča (z III. ligy SsFZ) a MŠK FOMAT Martin a JUPIE Futbalová škola Mareka Hamšíka 
(oba kluby presunuté zo skupiny „Východ“ do skupiny „Západ“ na základe územného 
rozdelenia). S poukazom na územné rozdelenie podľa tzv. demarkačnej čiary zostupujú z II. 
ligy SMD do nižšej súťaže FKM Karlova Ves Bratislava, Spartak Myjava, MŠK Senec, FK 
Krakovany a PFK Piešťany. 

 
Pokiaľ ide o obsadenie II. ligy SMD – skupina „Východ“, podľa schváleného návrhu za VsFZ 
má nárok na účinkovanie v súťaži 10 klubov, z čoho pokračuje v súťaži 8 najvyššie 
umiestnených klubov zo súťažného ročníka 2021/2022 rešpektujúc územné rozdelenie a dopĺňa 
ich FK Poprad zostupujúci z I. LSD - U19 a SLAVOJ TREBIŠOV postupujúci z III. ligy VsFZ. 
Zloženie klubov zo SsFZ (nárok na 6 miest) pozostáva z troch najvyššie umiestnených klubov 
podľa územného rozdelenia – MFK Tatran Liptovský Mikuláš, MŠK NOVOHRAD Lučenec 
a MŠK Námestovo, pričom ďalšie 3 miesta patriace SsFZ zostávajú neobsadené, nakoľko 
účastníci II. ligy SMD v predchádzajúcom súťažnom ročníku 2021/2022 MŠK Kysucké Nové 
Mesto a MFK Zvolen z územného hľadiska (podľa demarkačnej čiary) patria do skupiny 
„Západ“, pričom z tohto dôvodu by nemali byť zaradení do skupiny „Východ“ v súťažnom 
ročníku 2022/2023. Zostupujúcim zo skupiny „Východ“ II. ligy SMD je FK BREZNO. 

 
Na základe vyššie uvedeného sa vyžaduje doplniť súťaž v skupine „Východ“ do plného počtu 
16 účastníkov, pričom primárne v danom prípade prichádza do úvahy aplikovanie ustanovenia 
čl. 17 ods. 1 písm. a) SP, na základe ktorého, ak družstvo nespĺňa podmienky v súťaži, na 
jeho miesto môže byť zaradené družstvo, ktoré je umiestnené na najvyššom mieste v tabuľke 
po skončení súťaže za družstvom postupujúcim podľa článkov 14 a 16, ak spĺňa podmienky pre 
účasť v súťaži. Za daných okolností prichádza podľa územného rozdelenia do úvahy zaradenie 
MFK Dolný Kubín (ako 14. účastníka), ktorý sa umiestnil na druhom mieste za postupujúcim 
MFK Bytča v rámci III. Ligy SD (SsFZ). 

Za účelom obsadenia zostávajúcich dvoch miest v II. lige SMD skupina „Východ“ (za SsFZ) 
rozhodne o ďalšom spôsobe doplnenia súťaže alebo o znížení počtu účastníkov riadaci zväz 
súťaže aplikujúc ustanovenie čl. 17 ods. 3 SP, nakoľko súťaž nie je možné doplniť podľa 
odsekov 1 a 2. V prípade uplatnenia alternatívy doplnenia súťaže je nevyhnutné poznamenať, 
že doplnenie by malo reflektovať územné rozdelenie (aspoň na úrovni regiónov) schválené 
v rámci reorganizácie II. Ligy SMD 

Členovia VV SFZ sa v rámci diskusie zhodli, že za účelom doplnenia družstiev do schváleného 
počtu účastníkov II. ligy SMD (16 družstiev v každej skupine) v zmysle rozhodnutia 
Konferencie SFZ bude súťažný ročník 2022/23 vyzerať nasledovne: 
 
Skupina ZÁPAD: 

1. MŠK Púchov 
2. KFC Komárno 
3. FK Inter Bratislava 
4. FC ŠTK 1914 Šamorín 
5. FK Dubnica nad Váhom 
6. SDM Domino 
7. MFK Skalica 
8. MŠK FOMAT Martin 
9. FKM Karlova Ves Bratislava 



10. FK Lokomotíva Trnava 
11. Čermáňsky FK Nitra 
12. FK TEMPO Partizánske 
13. FC-Žolík Malacky 
14. FC Nitra 
15. RSC HAMSIK ACADEMY Banská Bystrica 
16. FC Baník Prievidza 

 
Skupina VÝCHOD: 

1. MFK Tatran Liptovský Mikuláš  
2. MFK Snina 
3. Futbalový klub Spišská Nová Ves 
4. MŠK Kysucké Nové Mesto 
5. FK Poprad 
6. Futbalový klub Humenné 
7. 1. FC TATRAN Prešov 
8. FC LOKOMOTÍVA KOŠICE 
9. ŠK Odeva Lipany 
10. MŠK NOVOHRAD Lučenec 
11. MFK Zvolen 
12. Partizán Bardejov BŠK 
13. FK GALAKTIK 
14. MŠK Námestovo 
15. SLAVOJ TREBIŠOV 
16. MFK Bytča 

 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh na zaraďovanie klubov do II. ligy SMD pre súťažný ročník 
2022/23 v zmysle predloženého materiálu. 
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 6: Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý predstavil návrh novely Súťažného poriadku SFZ. Tá bola výsledkom 
komunikácie pracovnej skupiny v zložení - Sepeši (VV SFZ - legislatívno-právne otázky), 
Medveď (VV SFZ - zástupca hráčov), Mertinyák (ÚLK), Richtárik (II. liga), Farbuľa (BFZ), 
Eperješi (VsFZ), Potančoková (SsFZ), Zábojník (ZsFZ), Sládkovič, Močárová, Kiša, Fodrek a 
Pitek (administratíva SFZ), Peter Lukášek (ÚFP). 



Znenie Súťažného poriadku SFZ bolo schválené s pripomienkami vznesenými priamo na 
zasadnutí. Oproti návrhu novely, ktorý bol predložený zo strany pracovnej skupiny na VV 
SFZ sa vypustili (upravili) nasledovné ustanovenia: 
  
(i) novelizačný bod 2 - čl. 18 ods. 1 písm. b) - časť úpravy na základe požiadavky oddelenia 
riadenia súťaži (nové znenie iba "gólový rozdiel zo vzájomných stretnutí”); 
  
(ii) novelizačný bod 8 - čl. 21 ods. 6 - celkové vypustenie tohto bodu; 
  
(iii) novelizačný bod 21 a 22 - úprava čl. 68 a 70 - celkové vypustenie tohto bodu. 

Kompletné konsolidované schválené znenie je zverejnené na webovom sídle SFZ:  

https://mediamanager.sportnet.online/media/pages/f/futbalsfz.sk/2022/07/su-t-az-ny-
poriadok-sfz-01-07-2022.pdf 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku SFZ. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 12 

Proti – 1 (T. Medveď) 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 7: Schvaľovanie návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre legislatívno-právne 
otázky Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý informoval, že Slovenskému futbalovému zväzu boli 
doručené písomné žiadosti nasledovných subjektov:  

Klub Malých Športovcov Veľký Grob – Nový Svet (občianske združenie, OblFZ 
Bratislava-vidiek) 
FC Baník Prievidza (akciová spoločnosť, OblFZ Prievidza) 
C&P Stars Academy - ZM (občianske združenie, OblFZ Nitra) 
AC NITRA - futbal (občianske združenie, OblFZ Nitra) 
Futbalová škola mládeže NutriAchievers Tomáša Vričana (občianske združenie, OblFZ 
Trnava) 
MFK Dukla Banská Bystrica (akciová spoločnosť, OblFZ Banská Bystrica) 
Obecný športový klub Partizán Kunerad (s. r. o., OblFZ Žilina ) 
FK Inter Bratislava mládež (občianske združenie, Obl.FZ Bratislava - mesto) 
 
Podľa čl. 51, odsek 2, písm. g) stanov SFZ výkonný výbor rozhoduje o prijatí nových riadnych 
členov po predložení všetkých podkladov podľa čl. 27, ods. 4 Stanov SFZ. 
 



Preskúmaním kompletnosti dokladov sa zaoberalo Legislatívno-právne oddelenie a Matrika 
SFZ. Oba útvary konštatujú, že žiadosti vyššie uvedených futbalových klubov spĺňajú 
požiadavky podľa čl. 27 ods. 4 stanov SFZ. Všetky doklady pre splnenie formálnych náležitosti 
zo strany klubov sú k nahliadnutiu v archíve Matriky SFZ. Legislatívno-právne oddelenie a 
Matrika SFZ odporúčajú Výkonnému výboru prijať vyššie uvedené kluby za riadnych členov 
SFZ.  
V rámci diskusie k tomuto bodu programu požiadal predseda ZsFZ p. Peter Kováč o doplnenie 
súhlasného stanovisko riadiaceho orgánu v prípade schvaľovania FC Baník Prievidza (akciová 
spoločnosť, OblFZ Prievidza) za riadneho člena. 
Nakoľko nebolo v písomnej forme k dispozícii, dohodli sa členovia VV SFZ, že tento klub 
budú prijímať za riadneho člena po doručení stanovisko formou hlasovania per rollam. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ schvaľuje Klub Malých Športovcov Veľký Grob – Nový Svet, C&P 
Stars Academy – ZM, AC NITRA – futbal, Futbalová škola mládeže 
NutriAchievers Tomáša Vričana, MFK Dukla Banská Bystrica, Obecný športový 
klub Partizán Kunerad a FK Inter Bratislava mládež za nových riadnych členov 
SFZ. 

2) VV SFZ odkladá schvaľovanie FC Baník Prievidza za riadneho člena SFZ na 
hlasovanie per rollam bezodkladne po doložení súhlasného stanoviska riadiaceho 
orgánu súťaže. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 8: Schvaľovanie návrhu na právno-organizačné zmeny v kluboch 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval, že v zmysle článku 14, odsek 5 Smernice o právno-organizačných 
zmenách v kluboch predkladá matrika Výkonnému výboru SFZ spolu so stanoviskami nižšie 
uvedených úsekov podklady pre rozhodnutie o právno-organizačných zmenách v kluboch.
  

O schválenie zmien požiadali nasledovné kluby: 
 

1. predaj podniku FC Petržalka družstvo nadobúdateľovi FC Petržalka futbal, a. s. podľa 
čl. 9 Smernice o právno-organizačných zmenách v kluboch (postup voči klubom podľa 
§ 476 a nasl. Obchodného zákoníka)   

2. transformácia občianskeho združenia na akciovú spoločnosť futbalového klubu MFK 
Dukla Banská Bystrica   

3. transformácia občianskeho združenia na akciovú spoločnosť futbalového klubu FC 
Baník Prievidza podľa čl. 4 Smernice (zánik klubu existujúceho ako občianske 
združenie ako dôsledok transformácie na obchodnú spoločnosť)  



4. zlúčenie klubov FK Rakytovce a RSC Hamsik Academy podľa č. 6 ods.1 Smernice 
(zánik klubu existujúceho ako občianske združenie ako dôsledok splynutia, zlúčenia 
alebo rozdelenia) s právnou kontinuitou RSC Hamsik Academy a zánikom FK 
Rakytovce  

5. zlúčenia klubov GFC Topoľčany a GFC regionálna akadémia podľa č. 6 ods. 1 
Smernice (zánik klubu existujúceho ako občianske združenie ako dôsledok splynutia, 
zlúčenia alebo rozdelenia) s právnou kontinuitou GFC regionálna akadémia a zánikom 
GFC Topoľčany 

6. právno-organizačná zmena v klube FK Inter Bratislava, a.s, ktorá spočíva v prevode 
všetkých práv a povinností, pohľadávok a záväzkov, ktoré vznikli ku dňu prevodu 
spoločnosti FK Inter Bratislava, a.s. na existujúce združenie FK Inter Bratislava mládež. 

 
V zmysle č. 14 ods. 5 Smernice vyjadrili súhlasné stanoviská s navrhovanými právno-
organizačnými zmenami v kluboch Legislatívno-právne oddelenie, Ekonomický úsek, 
technický úsek, matrika a príslušné riadiace orgány.  
 
V rámci diskusie k tomuto bodu programu požiadal predseda ZsFZ p. Peter Kováč o doplnenie 
súhlasného stanovisko riadiaceho orgánu v prípade schvaľovania transformácie občianskeho 
združenia na akciovú spoločnosť futbalového klubu FC Baník Prievidza podľa čl. 4 Smernice 
(zánik klubu existujúceho ako občianske združenie ako dôsledok transformácie na obchodnú 
spoločnosť).  
 
Nakoľko nebolo v písomnej forme k dispozícii, dohodli sa členovia VV SFZ, že právno-
organizačnú zmenu v tomto klube budú prijímať po doručení súhlasného stanovisko riadiaceho 
orgánu formou hlasovania per rollam. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na právno-organizačné zmeny v kluboch v zmysle 
predložených žiadostí. 

2) VV SFZ odkladá schvaľovanie právno-organizačnej zmeny v klube FC Baník 
Prievidza na hlasovanie per rollam bezodkladne po doložení súhlasného 
stanoviska riadiaceho orgánu súťaže. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 9: Schvaľovanie návrhu na zmenu účelu použitia príspevku 
v infraštrukturálnych projektoch v zmysle predložených žiadostí  

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá informovala, že úspešní uchádzači o finančný príspevok v projekte EURÁ z EURA, 
ktorým nebol pridelený príspevok vo výške, ktorú žiadali, majú právo požiadať o zmenu účelu 



v prípade, že nie je možné zrealizovať pôvodný účel projektu. Zároveň predstavila zoznam 
žiadostí o zmenu účelu aj s odôvodnením. 
 

 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu účelu použitia príspevku v infraštrukturálnych 
projektoch v zmysle predložených žiadostí. 
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 10: Správa o licenčnom cykle 2021/22 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo generálnemu sekretárovi SFZ p. 
Petrovi Palenčíkovi, ktorý predstavil závery Správy o licenčnom cykle 2021/22. 

Udeľovanie licencií v licenčnom cykle 2021/2022 nebolo bezproblémové a Licenčná 
administratíva SFZ (ďalej len „LA SFZ“) v ňom, ako sa už za posledné roky stáva pravidlom, riešila 
niekoľko komplikovaných prípadov (najmä fortunaligové kluby FK Senica a ŠKF Sereď).  
 

Táto správa popisuje a komentuje najmä činnosť LA SFZ v licenčnom cykle 2021/2022. Nie je však 
možné opomenúť, že pandémia COVID-19 pretrvávala počas celého jeho priebehu a opätovne 
mala citeľný dopad na priebeh celého hodnoteného licenčného cyklu, v ňom prebiehajúce procesy 
a licenčné konania.  



Orgány UEFA opäť situáciu riešili promptne a už v priebehu februára a marca niekoľkými 
opatreniami zareagovali aj na vojnovú situáciu na Ukrajine. Prijaté odporúčania LA SFZ 
adaptovala do licenčných konaní mužov a žien, i keď nakoniec ani jeden z klubov schválené 
opatrenia nemusel realizovať.  
Finančný rok 2021 sa až v deviatich kluboch najvyššej súťaže skončil stratou a u niektorých – 
vzhľadom na ich ročný rozpočet – pomerne vysokou. V niektorých kluboch je to už zrejme 
pravidlo (Ružomberok, Senica, Trnava), kým u ďalších (Slovan Bratislava, D. Streda, Trenčín) je 
to evidentný negatívny dopad koronakrízy a všetkého, čo s ňou v ostatnom licenčnom cykle 
súviselo. 
Je však alarmujúce, že len 3 kluby najvyššej súťaže dokázali v roku 2021 hospodáriť so ziskom, 
pričom viacero klubov – akciových spoločností – má aj záporné vlastné imanie.      
Táto skutočnosť už bude mať v blízkej budúcnosti ťažší dopad na tie kluby, ktorých športový 
výsledok v licenčnej sezóne, v súvislosti s budúcou účasťou v klubových súťažiach UEFA, môže 
byť ohrozený nielen prekročením povolenej odchýlky vyrovnaného hospodárenia za posledné 
3 monitorovacie obdobia (-5 mil. eur), ale aj nepreukázaním, že klub za ostatný finančný rok svoje 
záporné vlastné imanie znížil aspoň o 10 percent.  
 

Podobná situácia bola aj vo viacerých kluboch II. L, z ktorých len necelá polovica (sedem) dosiahla 
vo finančnom roku 2021 kladný hospodársky výsledok a viaceré boli vyzvané na predloženie 
písomných záruk kľúčových akcionárov, týkajúcich sa dostatočného finančného zabezpečenia 
celej licenčnej sezóny 2022/2023. Odloženie daňových priznaní troch klubov II. L sme už spomínali 
na inom mieste tejto správy.      
 

V takejto správe vždy zdôrazňujeme, že nedokážeme zaručiť, že kluby nemajú iné 
nevysporiadané záväzky, napr. voči dodávateľom tovarov, poskytovateľom služieb, za energie, 
dopravu a pod. Tieto záležitosti však nie sú predmetom preverovania klubov v licenčnom konaní 
a prípadný veriteľ ich musí riešiť inou cestou, ako len informovaním požadovaním nápravy od 
LcK.  
 

Ak hovoríme o náprave, aj v tejto hodnotiacej správe poukazujeme na skutočnosť, že v licenčnom 
cykle 2021/2022 LcK riešila viacero podnetov na možné záväzky po splatnosti klubov voči 
vlastným zamestnancom či iným klubom. Všetky boli preverené a viaceré sa ukázali ako 
opodstatnené.  
LA SFZ o nich informovala kluby a v licenčnom konaní požadovala dokladovanie ich 
vysporiadania. Výsledkom bolo, že aj v rámci licenčného cyklu 2021/2022 sa k veriteľom dostali 
desiatky tisíc eur, o ktoré by inak museli bojovať podaním na futbalové orgány pre riešenie sporov 
alebo ich vymáhať súdnou cestou. V drvivej väčšine prípadov sa za takúto nie jednoduchú 
nadprácu v prospech veriteľov členovia LA SFZ nedočkajú ani len obyčajného ústneho 
poďakovania.     
 

Projekt výstavby, modernizácie a rekonštrukcie futbalových štadiónov je vo svojej finálnej fáze, 
ktorá, čo sa týka poskytnutia  finančných  prostriedkov zo štátneho rozpočtu, skončí v tomto roku. 
Z celkového počtu 23 štadiónov, na ktoré prostredníctvom SFZ, ale aj priamo zo SFZ, smerovali 
finančné dotácie, je už postavených alebo zrekonštruovaných 22. Netrpezlivo očakávame 
dobudovanie štadiónov v Trenčíne a Košiciach, ktoré sú už v prevádzke (už mimo financií z 
projektu), ale najmä v Prešove, ktorý by sa od sezóny 2022/2023 mal stať nováčikom II. L, 
ale výstavba jeho štadióna má najväčší sklz.                       

Po ukončení projektu bude LA SFZ presadzovať, aby držiteľ licencie (min. však kluby najvyššej 
súťaže) hral svoje domáce majstrovské stretnutia na štadióne v mieste sídla klubu.  
Akceptovateľnou výnimkou môžu byť už len záležitosti, vyplývajúce zo znenia aktuálne platnej 
smernice SFZ o infraštruktúre štadiónov (pripravuje sa už verzia „Infraštruktúra štadiónov 2027“), 
podľa ktorej môže klub hrať na inom štadióne, spĺňajúcom všetky infraštruktúrne požiadavky 
najviac dve sezóny, ak na vlastnom štadióne vykonáva rozsiahlu prestavbu alebo rekonštrukciu.   
 

Očakávame tiež, že komisia pre riadenie II. L sa pozitívne vyjadrí k našej niekoľkoročnej snahe o 
transformáciu klubov II. L na akciové spoločnosti. Táto právna forma umožňuje dôslednejšie a 



efektívnejšie  preverenie klubov, najmä z pohľadu ich finančnej výkonnosti a sme presvedčení, 
že by minimalizovala aj každoročne sa opakujúce problémy klubov II. L pri plnení podmienok 
rozdielového licenčného konania na zaradenie do FL (aj klub MFK Dukla Banská Bystrica – 
zaradený do Fortuna ligy 2022/2023 –  sa aktuálne musí transformovať z občianskeho združenia na 
akciovú spoločnosť).  
 

Je už isté, že LA SFZ musí do konca roka 2022 pripraviť Smernicu klubového licenčného systému 
SFZ, vydanie 2022, do ktorej bude musieť zapracovať všetky zmeny, ktoré obsahuje nová licenčná 
smernica UEFA, schválená v apríli 2022. V každom prípade, to bude ideálny priestor na 
zapracovanie nie len tejto požiadavky, ale prípadne aj ďalších, dohodnutých s riadiacimi orgánmi 
FL a II. L, do znenia novej licenčnej smernice SFZ.  
  
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie Správu o licenčnom cykle 2021/22. 
Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 11: Informácia o medzirezortnom pripomienkovom konaní k zákonu č. 440/2015 
o športe  

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval, že dňom 15. júna sa začalo medzirezortné pripomienkové konanie, 
ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 440/2015 Z. z. o športe. 

Je nepochybné, že sa jedná o najzásadnejší právny predpis v právnom poriadku SR, ktorý sa 
týka oblasti športu. Predložený návrh je mimoriadne rozsiahly a pokrývajúci zásadnú časť 
zmien v rámci tohto predpisu. 
 
Cieľom návrhu je podľa ministerstva školstva upraviť zákon o športe v nadväznosti na potreby 
aplikačnej praxe a skúsenosti zväzov tak, aby 

• sa zákon celkovo zjednodušil a aby sa zlepšila jeho prehľadnosť a zrozumiteľnosť, 
• sa regulovali len nevyhnutné oblasti, najmä v rámci súťažného športu a došlo 

k zníženiu administratívnej záťaže,  
• došlo vo viacerých oblastiach k zvýšeniu transparentnosti, 
• došlo k zjednodušeniu systému zmluvných vzťahov, 
• došlo k zlepšeniu systému financovania športu z verejných zdrojov. 

 
 
Na základe uvedeného boli členovia VV SFZ prizvaní do kolektívnej diskusie, nakoľko je viac 
ako zrejmé, že 142 novelizačných bodov ovplyvní rozsiahlu oblasť športu. 



V tejto súvislosti bol vytvorený zdieľaný priečinok na google docs, kde sa budú zapisovať 
všetky komentáre a pripomienky k novele. Pod každým novelizačným bodom je uvedené 
červeným PRIPOMIENKA/KOMENTÁR:, kde je možné vložiť svoj poznatok, komentár alebo 
pripomienku. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o medzirezortnom pripomienkovom konaní 
k zákonu č. 440/2015 o športe. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 12: Informácia od Kontrolóra SFZ k aktuálnym podnetom 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo Kontrolórovi SFZ p. Štefanovi 
Vaľkovi, ktorý informoval o dvoch ukončených podnetoch, ktoré obdržal za ostatné obdobie: 
 

• p. Bágel kontrolór stredoslovenského futbal. zväzu podal podnet ohľadom projektu 
EURÁ z EURA 

• ŠK Liptovský Mikuláš – Palúdzka – podnet ohľadom kontumácie stretnutia 1. kola bol 
taktiež spracovaný a odoslaný 

 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu Kontrolóra SFZ o aktuálnych podnetoch. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 13: Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam medzi riadnymi zasadnutiami 
VV SFZ 



Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre legislatívno-právne 
otázky Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý informoval, že v  čase medzi riadnymi zasadnutiami 
VV SFZ sa uskutočnilo jedno hlasovanie per rollam a to hlasovanie č. 03/22  vo 
veci “Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového 
poriadku SFZ“. 

Resumé hlasovania: 
 
Svoje stanoviská mali členovia VV SFZ možnosť zasielať v skrátenom trojdňovom termíne do 
30. júna 2022 na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk formou: 
 
Schvaľujem návrh nazmenu a doplnenie Registračného a prestupového poriadku SFZ, 
alebo 
Neschvaľujem návrh na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového poriadku 
SFZ, 
alebo 
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na zmenu a doplnenie 
Registračného a prestupového poriadku SFZ. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 12 členov VV SFZ, z toho všetci 12 hlasovali 
formou “schvaľujem”. 
 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina 
všetkých členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam medzi riadnymi 
zasadnutiami VV SFZ. 

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 14: Zápisnica z Konferencie SFZ uskutočnená prostredníctvom hlasovania per 
rollam v dňoch 24.-29. júna 2022 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre legislatívno-právne 
otázky Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý informoval o záveroch Konferencie SFZ, ktorá sa 
konala hlasovaním per rollam. 

Na Konferenciu SFZ, ktorá sa uskutočnila dňa 25. júna – 29. júna 2022 formou elektronického 
hlasovania per rollam bol predložený tento návrh programu:  



1. Schvaľovanie návrhu programu konferencie SFZ 
2. Schvaľovanie návrhu zmluvy medzi SFZ a ÚLK na roky 2022-2026 
3. Schvaľovanie Výročnej správy SFZ za obdobie roka 2021 
4. Schvaľovanie Výročnej správy SFZ Marketing, s.r.o. za obdobie roka 2021 
5. Schvaľovanie účtovnej závierky a správy audítora, schvaľovanie rozdelenia 
hospodárskeho výsledku SFZ za rok 2021 
6. Schvaľovanie účtovnej závierky a správy audítora, schvaľovanie rozdelenia 
hospodárskeho výsledku SFZ Marketing, s.r.o. za rok 2021 
7. Rozhodnutie o výške členského príspevku riadnych, pridružených a individuálnych 
členov SFZ a o spôsobe použitia členského 
8. Voľba člena VV SFZ – zástupca pre marketing a strategické plánovanie 
 
O každom z bodov sa hlasovalo samostatne s potrebným kvórom na hlasovanie a každý 
z bodov získal dostatočný počet hlasov na prijatie uznesenie. 
 
Kompletná zápisnica z Konferencie SFZ je zverejnená na webovom sídle SFZ: 
 
https://mediamanager.sportnet.online/media/pages/f/futbalsfz.sk/2022/06/zapisnica-
konferencia-per-rollam-24-06-2022-do-29-06-2022-1.pdf 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie Zápisnicu z Konferencie SFZ uskutočnenú prostredníctvom 
hlasovania per rollam v dňoch 24.-29. júna 2022.  

Hlasovalo 13 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 13 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 15: Diskusia 

Bez diskusných príspevkov. 

 

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 1. júla 2022 v Bratislave: 

 
Uznesenie č. 99/22 VV SFZ:  

VV SFZ schvaľuje návrh programu s doplnením. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 



Uznesenie č. 100/22 VV SFZ:  

 

1) VV SFZ vedomie informáciu o aktuálnom stave a priebehu rokovaní o novom 
reprezentačnom trénerovi SR A.  

2) VV SFZ udeľuje mandát pre prezidenta a viceprezidenta SFZ pre štátnu reprezentáciu 
a medzinárodné vzťahy na vyrokovanie zmluvných podmienok s kandidátom na 
reprezentačného trénera SR A p. Francescom Calzonem. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 101/22 VV SFZ 

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave zaraďovania klubov do III. 
ligy Západ/Východ. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh, aby rozhodnutie o zaraďovaní klubov do III. ligy 
Západ/Východ bolo uskutočnené formou hlasovania per rollam po vyjadreniach 
dotknutých subjektov o tom, či sú splnené všetky formálne náležitosti na zaradenie 
klubov do súťaží v zmysle predpisov SFZ. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                Z: Peter Palenčík 
Uznesenie č. 102/22 VV SFZ:  

VV SFZ schvaľuje návrh na zaraďovanie klubov do II. ligy SMD pre súťažný ročník 2022/23 
v zmysle predloženého materiálu. 
                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 103/22 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku SFZ. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 104/22 VV SFZ:  

 

1) VV SFZ schvaľuje Klub Malých Športovcov Veľký Grob – Nový Svet, C&P Stars 
Academy – ZM, AC NITRA – futbal, Futbalová škola mládeže NutriAchievers 
Tomáša Vričana, MFK Dukla Banská Bystrica, Obecný športový klub Partizán 
Kunerad a FK Inter Bratislava mládež za nových riadnych členov SFZ. 

2) VV SFZ odkladá schvaľovanie FC Baník Prievidza za riadneho člena SFZ na 
hlasovanie per rollam bezodkladne po doložení súhlasného stanoviska riadiaceho 
orgánu súťaže. 

 

                                                                                                                      T: ihneď 



                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 105/22 VV SFZ: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na právno-organizačné zmeny v kluboch v zmysle 
predložených žiadostí. 

2) VV SFZ odkladá schvaľovanie právno-organizačnej zmeny v klube FC Baník Prievidza 
na hlasovanie per rollam bezodkladne po doložení súhlasného stanoviska riadiaceho 
orgánu súťaže. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 106/22 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu účelu použitia príspevku pri jednotlivých žiadateľoch 
v zmysle predložených žiadostí. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 107/22 VV SFZ 

VV SFZ berie na vedomie Správu o licenčnom cykle 2021/22. 
                                                                                                                

T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 108/22 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o medzirezortnom pripomienkovom konaní k zákonu č. 
440/2015 o športe. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 109/22 VV SFZ:  

VV SFZ berie na vedomie informáciu Kontrolóra SFZ o aktuálnych podnetoch. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 110/22 VV SFZ:  

VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam medzi riadnymi 
zasadnutiami VV SFZ. 

                                                                                                                      T: ihneď 




